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Beleidsrelevante mediavraagstukken  -  Onderzoek

In de beleidsnota Media lezen we onder OD A.1.2. ‘Investeren in een solide kennisbasis 
over de mediasector met bijzondere aandacht voor beleidsrelevant onderzoek’ volgende 
passage:

“Naast het Rapport Mediaconcentratie van VRM en de gegevens die onder meer door CIM 
worden verspreid is er nood aan gericht onderzoek naar actuele beleidsvraagstukken en 
nieuwe ontwikkelingen.”

De bedoeling is om op basis van een onderzoekskalender de belangrijkste en actuele 
beleidsvraagstukken in kaart te brengen. Daarnaast wordt in functie van de nieuwe 
beheersovereenkomst van het Vlaams Audiovisueel Fonds het Vlaams audiovisueel beleid 
in 2021 doorgelicht.

1. Heeft de minister ondertussen al een timing vastgelegd om de belangrijkste en 
actuele mediavraagstukken te onderzoeken? Zo ja, graag een toelichting.

2. Hoe zal de doorlichting van het Vlaams audiovisueel beleid in 2021 gebeuren? Tegen 
wanneer moet die afgerond zijn? Graag een toelichting.



BENJAMIN DALLE 
VLAAMS MINISTER VAN BRUSSEL, JEUGD EN MEDIA

ANTWOORD
op vraag nr. 99 van 15 februari 2021
van WILFRIED VANDAELE

1. Over de hele legislatuur bevat de beleidsnota meerdere belangrijke 
beleidsvraagstukken waarvoor onderzoek nodig zal zijn. De onderzoekskalender is een 
instrument om op jaarbasis zeer gericht vast te leggen welke beleidsrelevante 
onderzoeken opgestart zullen worden. 
Wat de timing voor de komende jaren betreft, blijft vooral de beleidsnota 
richtinggevend om invulling te geven aan beleidsonderzoek. Hiernaast kunnen er zich 
ook actuele beleidsvraagstukken aandienen op basis van trends en ontwikkelingen in 
de mediasector of de ruimere maatschappij die niet te voorzien waren bij de start van 
de legislatuur. Het instrument van de onderzoekskalender kan hier op jaarbasis flexibel 
op inspelen.

2. De aanbestedingsprocedure voor de doorlichting van het Vlaams audiovisueel beleid 
werd eind 2020 doorlopen. De onderzoeksopdracht werd gegund aan de Vrije 
Universiteit Brussel in samenwerking met Universiteit Antwerpen. De doorlichting 
gebeurt door middel van een ruime set aan onderzoeksmethoden, waaronder 
literatuuronderzoek en analyse van beleidsdocumenten, een grondige analyse van 
cijfergegevens (financiële en andere) en een uitvoerige reeks expertinterviews en/of 
rondetafelgesprekken met belanghebbenden (behoefteanalyse). Het onderzoek is 
lopende en zal tegen midden dit jaar worden afgerond.


